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گلي كه به غلامپور زدم، هرگز فراموش نميكنم

وقتي با رفتن مانوئل ژوزه، يحيي گلمحمدي سرمربي شد، كمتر كسي فكر ميكرد ادموند بزيك، مهاجم گلزن دهه 70

سرخها جايي در كادر فني موردنظر سرمربي جوان داشته باشد.

ادموند بزيك، آناليزور جديد پرسپوليس:

گلي كه به غلامپور زدم، هرگز فراموش نميكنم

جام جم آنلاين: وقتي با رفتن مانوئل ژوزه، يحيي گلمحمدي سرمربي شد، كمتر كسي فكر ميكرد ادموند بزيك، مهاجم گلزن دهه 70
سرخها جايي در كادر فني موردنظر سرمربي جوان داشته باشد. اما بزيك كه اتفاقا زمان حضور در پرسپوليس محبوبيت خاصي بين
هواداران تيمش داشت بعد از 11 سال دوري از اين تيم، اين بار در مقام آناليزور به جمع سرخپوشان پيوست تا تجربه جديدي در

كارنامهاش داشته باشد.

اين در حالي بود كه خط حمله پرسپوليس با وجود مهاجمان پرتعداد در تمام هفتههاي گذشته از ليگ برتر، با به ثبت رساندن آماري
ضعيف در گلزني حرفي براي گفتن نداشت. اما با شروع رقابتهاي جام حذفي و نيمفصل دوم رقابتهاي ليگ برتر برخلاف انتظار،
پرسپوليس چهرهاي كاملا متفاوت در مقايسه با نيمفصل اول به نمايش گذاشت. تيمي كه در هفتههاي اخير بارزترين ويژگي آن ارائه
بازي هجومي و تغيير و تحول عملكرد مهاجمانش بوده است، نزديك شدن به ديدار پرسپوليس و استقلال بهانهاي بود براي گفتوگو
با ادموند بزيك كه اين روزها خاطره گلزني در شهرآورد بيشتر از هر زمان ديگر برايش زنده شده. در آستانه بازي سنتي سرخابيها با

آناليزور پرسپوليس از گذشته تاكنون صحبت كرديم، حرفهايي كه خواندن آن خالي از لطف نيست، همراه ما باشيد.

چه شد كه به پرسپوليس برگشتيد، آن هم به عنوان آناليزور؟

يحيي نسبت به من لطف داشت و از من خواست كمكش كنم. يعني شرايط پرسپوليس طوري بود كه همه ما بايد هر كاري از دستمان
برميآمد انجام ميداديم، من هم احساس وظيفه كردم و قدم پيش گذاشتم. پست و عنوان زياد مهم نيست، مهم اين است كه همه
براي موفق شدن تيم كمك كنيم. برايم باعث افتخار است كه بعد از 11 سال دوباره در كنار پرسپوليس هستم و اين اتفاق خوبي براي
من بوده است، الان هم خوشبختانه شرايط پرسپوليس نسبت به شروع كار بهتر است و شك ندارم آينده اين تيم در جام حذفي و

ادامه ليگ بهتر از اين هم خواهد شد.

مشكل پرسپوليس چه بود كه زمان ژوزه نتيجه نميگرفت و اصلا بازيهاي تماشاگرپسندي را هم به نمايش نميگذاشت؟

بزرگترين مشكل پرسپوليس اين بود كه بعد از چند نتيجه بد، به باخت عادت كرده بود، اعتماد به نفس از بچهها گرفته شده بود و
باور نداشتند چه تواناييهايي دارند. قبلا هم گفته بودم كه خون پرسپوليس نياز به تصفيه دارد وگرنه همه چيز براي رسيدن به نتيجه

وجود داشت و يحيي گلمحمدي اين كار را انجام داد.

اما ظاهرا روحيه مربي و ارتباطي كه با بازيكن برقرار ميكند هم خيلي تاثير دارد، ژوزه يك مربي سختگير و خشك بود، اما گلمحمدي
نقطه مقابل آن است.

به هر حال در فوتبال ما مسائل روحي و رواني خيلي تعيينكننده است. اگر اين مشكل بوجود بيايد و بازيكن هم نتواند با مربي
احساس راحتي كند تيم لطمه ميخورد. وقتي ما كار را شروع كرديم پرسپوليس شرايط خوبي نداشت، بيشتر اين افت هم به مسأله
روحي بازيكنان برميگشت، هواداران هم به نوعي سرخورده شده بودند. يك سال و نيم يا شايد بيشتر است كه پرسپوليس حتي با
وجود قهرمانيهايي كه در جام حذفي داشته، نتوانسته انتظار مردم را برآورده كند و آنها حق داشتند ناراحت باشند. اما خدا را شكر تيم

متحول شد و حداقل با ارائه بازيهاي تماشاگرپسند اعتماد و نظر مردم را جلب كرد، همين باعث اميدواري به آينده ميشود.

اما فاصله پرسپوليس با بالاي جدول زياد است.

درست است، به هر حال يك نيم فصل از دست رفته، اگر پرسپوليس در نيم فصل اول چهار امتياز بيشتر ميگرفت الان كار سادهتر بود،
اما همچنان با توجه به بازيهاي باقيمانده كه تعداد زيادي از آنها را ميزبان هستيم، فكر ميكنم ميتوانيم فاصله را كم كنيم و به بالاي
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جدول نزديك شويم. البته در جام حذفي شرايط ما كاملا متفاوت است و فكر ميكنم اگر اتفاق خاصي نيفتد پرسپوليس قهرمان اين
فصل خواهد شد، هر چند با توجه به تك حذفي بودن رقابتها كار سختي داريم، اما انگيزه بچهها آنقدر بالا هست كه بايد با اطمينان

از موفقيت حرف بزنيم.

در نيمفصل اول يكي از مشكلات پرسپوليس خط حمله و آمار پايين گلزني بود، در بازيهاي اخير اين مشكل تا حدي برطرف شده،
شرايط مهاجمان پرسپوليس را چطور ميبينيد؟

بزيك: استقلال در هفتههاي گذشته ثبات خوبي داشته و خط دفاع خوب و مستحكمي هم دارد، اما راه رسيدن به دروازه اين تيم را
هم پيدا ميکنيم، البته در همه بازيها با توجه به آناليز حريف، برنامه تيم در ميدان را طراحي ميكنيم، ما هم مهاجمان باهوش و

خوبي داريم

خوشبختانه ما به بازي هجومي اعتقاد داريم، اين تفكر در بازيهاي اخير پرسپوليس بخوبي ديده ميشود، اما نبايد انتظار داشت
مهاجمان تمام موقعيتهايي كه نصيبشان ميشود به گل تبديل كنند. خود من مهاجم اين تيم بودم و ميدانم انتظار مردم بالاست،
اما بعضي مواقع مسائل جانبي مثل زمين نامناسب در از دست دادن توپها تاثير دارد، مثل شرايط بد زمين چمن ورزشگاه قم در
ديداري كه با صبا داشتيم. در بازيهاي اخير مهاجمان ما ده گل زدند كه آمار خوبي است، اما اگر بخواهند بهتر از اين باشند بايد
دقتشان را بالا ببرند كه داريم روي اين موضوع كار ميكنيم. چون در حال حاضر مهاجمان از نظر روحي در شرايط خوبي هستند و از

فشار انتقادها راحت شدند.

بازي پرسپوليس و استقلال در پيش است و پس از چند سال دوري از اين تيم دوباره در كنار سرخپوشان هستيد، اين روزها به ياد
گذشته هستيد؟

من هميشه نزديك شهرآورد حال و هواي گذشته برايم زنده ميشود، بخصوص اين فصل كه كنار تيم هستم و حس بهتر و هيجان
بيشتري دارم. اميدوارم بازي خوبي را از دو تيم شاهد باشيم، از شهرآوردهايي كه ساكن است و تماشاگر را از ديدن مسابقه پشيمان

ميكند، خوشم نميآيد.

اگر اشتباه نكنم دو بار با پرسپوليس به استقلال گل زديد، بهترين خاطرهاي كه از شهرآورد داريد چه بوده است؟

من هميشه دوست داشتم گلهاي دقايق آخر را بزنم، چون معمولا سرنوشتساز هستند و فراموش نميشوند، ديگر چه برسد به اين
كه اين بازي شهرآورد باشد. گلي كه به بهزاد غلامپور در دقيقه 87 زدم بهترين خاطره من از دربي است كه طلسم نباختن استقلال به
پرسپوليس را بعد از هفت سال شكست. البته شايد باور نكنيد من قبل از بازي نميدانستم هفت سال بوده كه استقلال را نبردهايم و
بعد از مسابقه فهميدم چه گل مهمي زدم. يك بار ديگر هم سال 76 در بازياي كه 3 بر صفر برديم يك گل را من زدم، اما آن گل دقيقه

87، چيز ديگري بود.

اگر بخواهيد استقلال را آناليز كنيد؟

استقلال در هفتههاي گذشته ثبات خوبي داشته و خط دفاع خوب و مستحكمي هم دارد، اما راه رسيدن به دروازه اين تيم را هم پيدا
ميکنيم، نهتنها براي بازي با استقلال بلكه در همه بازيها با توجه به آناليز حريف، برنامه تيم در ميدان را طراحي ميكنيم، ما هم

مهاجمان باهوش و خوبي داريم.

برگرديم به پرسپوليس، وقتي بگوويچ به كادر فني اضافه شد خيلي از پيشكسوتان واكنش نشان دادند، در كل علت اين انتقادها را چه
ميدانيد؟

فكر نميكنم درست باشد من درباره اين موضوع صحبت كنم، چون عضو كوچكي از خانواده پيشكسوتان پرسپوليس هستم. اما فكر
ميكنم همه بايد به سليقه سرمربي احترام بگذارند، چون اين حق طبيعي سرمربي است، اين كه بخواهيم با گفتن اين حرفها كه مثلا
بگوويچ يا هر كس ديگري با رابطه و لابي به پرسپوليس آمده، فقط تيم را به حاشيه بردهايم. من نزديك پرسپوليس بودم و يحيي را

هم ميشناسم و با اطمينان ميگويم اين حرفها درست نيست، ما نبايد اجازه بدهيم آرامش تيم به هم بخورد.
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